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Styrelsen 
Styrelsen 2024-2025 har bestått av: 

 Anders Norlinder (Ordförande) 
 Jesper Blomqvist (Kassör) 
 Axel Wiberg (Sekreterare och vice ordförande)  
 Irina Balog (Kommunikations- och IT-ansvarig) 
 Erik Bengtsson (Vägmästare) 
 Jaqueline Johansson Esseros (Suppleant) 
 Tomas West (Suppleant) 

Styrelsen har genomfört 11 ordinarie styrelsemöte under verksamhetsåret, samt ett par arbetsmöten med 
bara delar av styrelsen närvarande. Samt haft möte med kommunen på stadsbyggnadskontoret och flera 
möten på plats med entreprenörer och boende i området. 

Verksamhetsberättelse 
Då styrelsens genomgång av underhållsbehovet just nu visar att det akuta behovet av underhåll är lågt har 
styrelsen under året i stället fortsatt fokuserat på att arbeta proaktivt. Vi har också arbetet med något vi kallar 
för årshjulet, något som också infördes under två år sedan och nu. Det syftar till att skapa arbetspaket som är 
återkommande varje år och tas om hand vid en viss tidpunkt under året. Detta i sin tur ska generera två 
fördelar. Dels att tillräcklig tid avsätts för resp. arbetsuppgift och inte påbörjas i sista sekund, dels att saker och 
ting inte glöms bort utan genomförs varje år. Arbetetsättet inbegriper också mycket mer proaktivitet vilket ger 
oss möjlighet att göra saker redan innan det blir problem. En sådan sak är inventeringar av vägar, skyltar och 
sandlådor och att åtgärda dessa innan de blir i för dåligt skick. Detta är ett arbete som vi vill fortsätta driva.  

Resultatet av besluten från föreningsstämman redovisar vi bifogat, beslut för beslut. Vi har lagat ett par 
potthål på bl.a. Smörvattnevägen. Köpt ny trafikspegel som gått sönder och gjutit fast stolpen till den. Vi har 
under året också försett alla sandlådor i området med nya skopor som kan användas för att lägga ut sand på 
vägen. 

Under året har vi också provat ett par nya tjänster i form av Boappa och Vägfas. Boappa är ett 
kommunikationshjälpmedel för att kommunicera mellan medlemmar och styrelse. Vi ser att verktyget är 
väldigt smidigt och har valt att fortsätta använda det. Vägfas är ett administreringsverktyg för vägföreningar. 
Det underlättar arbetet väldigt mycket vad det gäller underhåll av medlemsregister och utskick av fakturor. 
Även detta verktyg gillar vi och har för avsikt att fortsätta att använda. 

Vi har även under året som vanligt haft en mängd olika ärenden som inte är direkt kopplat till vägförvaltning 
som vi behövt hantera på olika sätt. Vi har under året fortsatt varit i kontakt med Kretslopp och Vatten där vi i 
dialogen följt olika tester de gjort för att på kort sikt höja vattentrycket. De arbetar även med en 
ombyggnation som ska lösa problemen på lång sikt. Vi har haft dialog med kommunen om kommande 
byggnation i Gunnilse som är aktuellt igen. Ett par olika fall med fastigheter med dålig dränering.  

Slutligen har styrelsen genomfört städdag, årsmöte och skött den löpande verksamheten. 

 
 
______________________________ 
Anders Norlinder 
Ordförande 
Smörvattnets Samfällighetsförening  



 

 

Stämmobeslut och frågor från stämman 2024 
Propositioner 

 

Styrelsen har arbetet mycket med frågan och kommer på årsmötet presentera ett förslag till uppdatering 

Ärendet anses som avslutat. 
 

 

Styrelsen har genomfört upphandling och anlagt vändplats i enlighet med förslaget. Kostnaden för anläggandet 
gick på 37 000 kr  

Ärendet anses som avslutat av styrelsen. 
 

 

Styrelsen har genomfört upphandling och anlagt gångväg i enlighet med förslaget. Kostnaden för anläggandet 
gick på 40 000 kr  

Ärendet anses som avslutat av styrelsen. 
 



 

 

 

Styrelsen har provat och köpt in verktygen BoAppa och Vägfas i enlighet med förslaget. Kostnaden för 
tjänsterna gick på 2 438, respektive 11 745 kr  

Ärendet anses som avslutat av styrelsen. 
 

  



 

 

Motioner 
 

Punkt 9a, 9b, 9d, och 9f var motioner som avslogs av mötet och föranledde inget ytterligare arbete för 
styrelsen. 

 

 

 

Styrelsen har haft flera diskussioner om förrättning och även hållit i separata arbetsmöten frågan är komplex 
med flera olika dimensioner. Vilka delar ska tas upp, vad får det kosta, vad står medlemmarnas åsikter i olika 
delar. Vi ser inte att vi har nått i mål i frågan kommer fortsätta arbetet. Ett exempel är kyrkans parkering som 
identifierades som en deletapp som skulle kunna vara en del i en förrättning. Den har vi på förslag till stämman 
i år att försöka skapa ett samarbetsavtal med kyrkan om i stället. 

Ärendet anses som pågående av styrelsen. 
 



 

 

 

Sand till badplatsen har kostat 5 468 kr.  
 
Ärendet anses som avslutat av styrelsen. 
  



 

 

Övriga frågor 

 

Detta arbete är utfört av åkeriet. Även om man kan ha synpunkter på resultatet är inte inget vi ser att styrelsen 
kan göra. 

Ärendet anses som avslutat av styrelsen 

 

 

Styrelsen har upphandlat tömning året runt till en kostnad av 4 278 kr/år plus viktavgift på avfallet (jmf. med 
sommartömning som kostat 2 439 kr/år, plus viktavgift). Sopkärlens syfte är att ta hand om skräp från 
badplatsens gäster så det inte hamnar längs vägarna i vårat område. Vi ser tyvärr att det finns personer som 
medvetet kör dit och länger privat hushållsavfall. Vi uppmanar alla att hjälpa till och påpeka för gäster att detta 
sopkärl inte är till för individer som inte vill betala för sina privata sopor. 

Ärendet anses som avslutat av styrelsen. 

 

 

Dialog med boende har skett utan resultat. 

Ärendet anses som avslutat av styrelsen 

 

 

Dialog med kommunen har skett utan resultat. Detta är ett misstag som begicks för ca 5 år sedan och 
möjligheten till att få rätt i efterhand är tyvärr små. 

Ärendet anses som avslutat av styrelsen 

 

 

Uppmaning har skickats ut i BoAppa. 

Ärendet anses som avslutat av styrelsen 

 

 

Uppmaning har med länk har skickats ut och många har också använt möjligheten att påpeka bristerna. Detta 
har lett till att Kommunen nu har gjort en omasfaltering av vägen. Bra jobbat alla medlemmar. 

Ärendet anses som avslutat av styrelsen 



 

 

 

Stämmobeslut och frågor från stämman 2023 och tidigare 
verksamhetsår 
 

 
 
Styrelsen har arbetet med frågan i samband med stadgeöversynen. Förslag kommer i propositionen om 
stadgeändring. 
 
Ärendet anses som avslutat av styrelsen 

 
 

 
Styrelsen har arbetet med frågan i samband med stadgeöversynen. Förslag kommer i propositionen om 
stadgeändring. 
 
Ärendet anses som avslutat av styrelsen 

 
Styrelsen känner inte till några övriga ärenden som inte är avslutade från tidigare år 
 

 


